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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 2)

На 7 февруари от 14.30 часа в хотел "Хилтън" в Пловдив жени предприемачи, представители на различни
индустрии, ще се срещнат за дискусия на тема "Стани Смарт лейди. Устойчиви практики за успешен бизнес".
Организатор на форума е първият в страната социален акселератор Дамска бизнес общност към Съвет
"Предприемачество и стартъп" на БТПП и Менторите.БГ. Очаква се срещата освен за споделяне на добри п... 

"Живот в цветове" - 39 картини, живопис от вълна, на етрополския творец Весела Георгиева, бяха представени на
5-ти февруари в БТПП /Българската търговско-промишлена палата/ в София /КРОСС/ Весела Георгиева е от
малцината в България, които използват техниката на живопис с вълна. Вълната придава усещането за
триизмерност на картините, които впечатляват със своята топлота и уют. Серията картини "Танц... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Очакванията са тенденцията на забавяне на темповете на растеж на цените за продължи и през новата
година2024 г. ще бъде добра за пазара на недвижими имоти в България, с известни възможности за обръщане на
тенденцията на спад от около 10% на броя сделки, отчетен през 2023 г. Очакванията са тенденцията на забавяне
на темповете на растеж на цените за продължи и през новата година, но това едва ли ще ... 

Българската застрахователна компания "Лев инс" беше отличена с антинаградата за корпоративно "дело шамар"
(SLAPP) на годината от Коалицията срещу SLAPP в Европа (CASE). Антинаградата бе обявена на церемония във
вторник вечер в Страсбург. "Лев инс" привлече вниманието на журито с рекордното дело за един милион лева,
което заведе срещу Mediapool и което наскоро загуби на първа инстанция. Коалицият... 

Заглавие: Жени предприемачи обменят добри бизнес практики в Пловдив
Дата: 07.02.2024 15:35
Медия: My PR

Заглавие: "Живот в цветове" - изложба на етрополката Весела Георгиева в БТПП, София
Дата: 06.02.2024 10:56
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Експерт даде изненадваща прогноза за пазара на имоти
Дата: 07.02.2024 09:06
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Българската "Лев инс" с европейска антинаграда за корпоративно дело шамар
Дата: 07.02.2024 09:04
Медия: Mediapool.bg

https://www.mypr.bg/news/business/Zheni-predpriemachi-obmenyat-dobri-biznes-praktiki-v-Plovdiv-40209/
https://www.cross.bg/vesela-btpp-kartinite-1738706.html
https://www.standartnews.com/biznes-ikonomika/ekspert-dade-iznenadvashta-prognoza-za-pazara-na-imoti-551101.html
https://www.mediapool.bg/balgarskata-lev-ins-s-evropeiska-antinagrada-za-korporativno-delo-shamar-news355958.html


Вевести.бг публикува всички решения, които кабинетът взе на днешното си редовно заседание Определен е
поименният състав на Националния съвет за превенция и защита от домашното насилие Националният съвет за
превенция и защита от домашното насилие е специализиран, постоянно действащ, колективен и консултативен
орган към Министерския съвет за осъществяване на държавната политика за противодействие на... 

Министър Динкова проведе работна среща с Ангел Чолаков – извънреден и пълномощен посланик на България в
Турция, и Васил Вълчев – генерален консул в Истанбул "Българските консулски служби в Турция работят не само
за сигурността на България, но и за сигурността на целия Европейски съюз. Турските туристи са изключително
важни за българския пазар и ние ще работим, за да облекчим процеса по получаване ... 

Министър Динкова подчерта стремежа на България да се наложи на турския пазар като водеща дестинация за
СПА, здравния и балнео туризма"Потенциалът на турския пазар е огромен, затова трябва да намерим начин да го
реализираме и да улесним достъпа на турски туристи у нас. Турските туристи са изключително важни за България,
а през декември отчетохме 22% ръст на турските туристи", каза министърът на тур... 

Ако настоящите тенденции се запазят, САЩ ще изместят Китай като най-важен търговски партньор на Германия
най-късно до 2025 г., според Индустриалната и търговска камара на Германия (DIHK). Главният изпълнителен
директор за външната търговия на DIHK Фолкер Трейер каза, че "в момента няма признаци за значително
увеличение на търсенето на произведени в Германия продукти от страна на Китай". Той добави... 

Разписание - градски транспорт >>>>*ВЕРСИЯ ЗА СМАРТФОНИ >>> Близо 7000 дружества получават писма от
приходната агенция Близо 7 000 фирми в страната са получили предупредителни писма от НАП за нелогично
високи материални запаси на обща стойност почти 5,6 млн. лв. Те са посочили в счетоводните си баланси за 2022
г. значително увеличение на съхраняваните в склад стоки, материали ... 

Близо 7 000 фирми в страната са получили предупредителни писма от НАП за нелогично високи материални
запаси на обща стойност почти 5,6 млн. лв.Те са посочили в счетоводните си баланси за 2022 г. значително
увеличение на съхраняваните в склад стоки, материали или продукция или има несъответствие между стойността
на наличните материални запаси и сумата на нетните приходи от продажби. Повече от полов... 

Заглавие: Ето какво гласува Министерски съвет днес (всички решения)
Дата: 07.02.2024 15:11
Медия: vEvesti.bg

Заглавие: Министър Динкова: Българските консулски служби в Турция работят не само за сигурността на
България, но и за сигурността на целия Европейски съюз
Дата: 07.02.2024 14:09
Медия: Министерство на туризма

Заглавие: Министър Динкова: Потенциалът на турския пазар е огромен, трябва да намерим начин да го
реализираме
Дата: 07.02.2024 10:55
Медия: Епицентър

Заглавие: DIHK: САЩ ще изместят Китай като водещ търговски партньор на Германия най-късно до 2025 г.
Дата: 07.02.2024 13:38
Медия: Българско национално радио

Заглавие: НАП предупреждава фирми с големи материални запаси
Дата: 07.02.2024 14:36
Медия: Стара загора днес

Заглавие: Почти 7000 фирми получиха предупредителни писма от НАП
Дата: 07.02.2024 14:34
Медия: Кворум Силистра

Заглавие: Радио Китай: През 2023 китайската икономика се оказа спасителната котва пред глобалната буря

https://vevesti.bg/287557/eto-kakvo-glasuva-ministerski-savet-dnes-vsichki-reshenia-18/
https://www.tourism.government.bg/bg/kategorii/novini/ministur-dinkova-bulgarskite-konsulski-sluzhbi-v-turciya-rabotyat-ne-samo-za
https://epicenter.bg/article/Ministar-Dinkova--Potentsialat-na-turskiya-pazar-e-ogromen--tryabva-da-namerim-nachin-da-go-realizirame/340355/2/0
https://bnr.bg/post/101945887/dihk-sasht-shte-izmesti-kitai-kato-vodesht-targovski-partnyor-na-germania-nai-kasno-do-2025-g
https://stzagora.net/2024/02/07/%D0%BD%D0%B0%D0%BF-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B8-%D1%81-%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D0%B8-%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B5-2/
https://www.kvorum-silistra.info/news/38186
https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/17013841


Изминалите три години от началото на Ковид пандемията през 2020 година до края на 2023 бяха исторически
етап в човешката история, след който светът няма да е същият. Бяха нарушени логистичните вериги на световната
икономика, някогашни икономически титани се разтресоха, трагично починаха от заразата милиони хора, а
здравните системи на целия свят получиха тежко предизвикателство, което ги докара до... 

Те ще се появат на около километър от планирания нов квартал в терена на бившия ИПК "Родина"Поредни две
много високи сгради ще се появят на столичния булевард "Цариградско шосе" в интензивно застрояващата се зона
срещу ж.к. "Младост". Главният архитект на София Здравко Здравков е издал виза за проектиране на здания с
височина 50 метра на терен, намиращ се до разклона към летището. За това съобщи б... 

Евродепутатите приеха нови правила, за да гарантират, че преведените средства пристигат незабавно в банковите
сметки на непрофесионални клиенти и фирми в целия ЕС. Целта на новия регламент е да гарантира, че
непрофесионалните клиенти и предприятията няма да се налага да чакат да получат парите си. Очаква се
безопасността на трансферите също да се повиши. Банките и другите доставчици на платежни ус... 

В сряда евродепутатите приеха нови правила, за да гарантират, че преведените средства пристигат незабавно в
банковите сметки на непрофесионални клиенти и фирми в целия ЕС, съобщиха от Европейския парламент.
Новият регламент има за цел да гарантира, че непрофесионалните клиенти и предприятията, особено МСП, няма
да се налага да чакат да получат парите си. Безопасността на трансферите също следва да... 

Цените на имотите в Гърция продължават да се увеличават. Около 212 000 жилища не достигат на гръцкия пазар
на имоти, според проучване на Piraeus Bank. Това е причината жилищата да са надценени с 14% спрямо нивото,
на което би трябвало да са според макроикономическите показатели на гръцката икономика. В опит да ограничи
рязкото увеличение на цените на имотите и наемите през последните години, прави... 

- Г-н Дацов, засега няма индикации, че ще се премести целевата дата за еврото. Все още не можем обаче да
покрием критерия за инфлация - за декември в еврозоната тя е 2,9%, а у нас 4,7. Чудо ли трябва да очакваме, за
да се вместим в критерия за инфлацията през януари, февруари и март, които ще се гледат? - Може би е добре да
се уточни, че ще се гледа и средногодишната инфлация. Средногодишната инфл... 

Дата: 07.02.2024 14:20
Медия: 24 Часа

Заглавие: Още две високи кули ще се строят на бул. "Цариградско шосе"
Дата: 07.02.2024 15:16
Медия: Сега

Заглавие: Нови правила в ЕС: Паричните преводи в евро пристигат до десет секунди
Дата: 07.02.2024 15:44
Медия: News.bg

Заглавие: Паричните преводи в евро ще пристигат в рамките на десет секунди
Дата: 07.02.2024 16:01
Медия: 3е-news

Заглавие: В Гърция връщат на пазара 650 000 необитаеми жилища, за да се борят с ръста цените
Дата: 07.02.2024 16:28
Медия: Money.bg

Заглавие: Любомир Дацов от Фискалния съвет пред "Телеграф": Ще бъде изненада, ако влезем в еврозоната
през януари!
Дата: 07.02.2024 16:38
Медия: Телеграф

Заглавие: Паричните преводи в евро ще пристигат в рамките на десет секунди
Дата: 07.02.2024 15:39
Медия: Инфо мрежа

https://www.segabg.com/hot/category-bulgaria/oshte-dve-visoki-kuli-shte-se-stroyat-na-bul-carigradsko-shose
https://news.bg/society/novi-pravila-v-es-parichnite-prevodi-v-evro-pristigat-do-deset-sekundi.html
https://3e-news.net/bg/a/view/50817/parichnite-prevodi-v-evro-shte-pristigat-v-ramkite-na-deset-sekundi
https://money.bg/property/v-gartsiya-vrashtat-na-pazara-650-000-neobitaemi-zhilishta-za-da-se-boryat-s-rasta-tsenite.html
https://telegraph.bg/obshtestvo/novini/liubomir-dacov-ot-fiskalniia-syvet-pred-telegraf-shte-byde-iznenada-ako-vlezem-v-evrozonata-prez-ianuari-shte-ni-triabvat-tri-meseca-otricatelna-inflaciia-ot-pone-minus-05-403997
https://infomreja.bg/parichnite-prevodi-v-evro-shte-pristigat-v-ramkite-na-deset-sekundi-148979.html


Безопасността на трансферите също следва да се повиши В сряда евродепутатите приеха нови правила, за да
гарантират, че преведените средства пристигат незабавно в банковите сметки на непрофесионални клиенти и
фирми в целия ЕС. Новият регламент има за цел да гарантира, че непрофесионалните клиенти и предприятията,
особено МСП, няма да се налага да чакат да получат парите си. Безопасността на трансфе... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Става дума за около 540 служители, заети в компанията майка на SnapChatSnap, компанията-майка на Snapchat,
се присъедини към няколко други големи технологични компании в обявяването на значителни съкращения в
началото на годината. Snap разкри, че съкращава 10% от глобалната си работна сила. В документ, подаден към
американската Комисия по ценни книжа и борси (SEC), компанията заявява, че съкращени... 

"Българските консулски служби в Турция работят не само за сигурността на България, но и за сигурността на целия
Европейски съюз. Турските туристи са изключително важни за българския пазар и ние ще работим, за да облекчим
процеса по получаване на визи, но това не трябва да става в ущърб на сигурността и шенгенските разпоредби",
каза министър Динкова по време на международното изложение EMITT, което... 

"Ускорение" на Владислав Панев ще акцентира на предприемачеството, демографията, качественото
образование и включването на малцинствата Президентът Плевнелиев, министри, десни политици и
представители на едрия бизнес отбелязаха основаването на новия клуб "Ускорение" на бившия депутат от ПП-ДБ
Владислав Панев. Клубът ще тласка развитието на България напред, а Владислав Панев е успешен предприемач
... 

Стивън Шварц и Камерън Зуб са само на 25 години, но за крехката си възраст са успели да съберат солиден
предприемачески опит. Всичко започва типично по тийнейджърски – от маратонките. По-конкретно, от модела
Nike Kobe 7 Easter.По онова време, Стивън е буен 13-годишен младеж от околностите на Чикаго. Запознава се с
връстника си Камерън онлайн във Facebook група.Първите им съобщения са за този моде... 

Министерски съвет проведе редовно правителствено заседание днес. Ето и всички решения, приети от кабинета
"Денков": Определен е поименният състав на Националния съвет за превенция и защита от домашното насилие
Националният съвет за превенция и защита от домашното насилие е специализиран, постоянно действащ,
колективен и консултативен орган към Министерския съвет за осъществяване на държавната поли... 

Заглавие: Snap съкращава 10% от глобалната си работна сила
Дата: 07.02.2024 09:07
Медия: Economy

Заглавие: Ще се издават ли по-бързо визи на турски граждани?
Дата: 07.02.2024 13:56
Медия: Искра.бг

Заглавие: Плевнелиев, министри, политици и едър бизнес на основаването на клуб на бивш депутат от ПП-ДБ
Дата: 07.02.2024 09:21
Медия: Днес+

Заглавие: Whop: Пазарът за 300 млн. долара, където Gen Z търгува със знания и умения
Дата: 07.02.2024 14:08
Медия: Profit

Заглавие: Вижте какво реши МС днес: С близо 35 000 души е намаляло населението на България само за
година
Дата: 07.02.2024 14:20
Медия: Черно море

Заглавие: Бизнесът иска с 15 000 студенти по-малко

https://www.economy.bg/business/view/57596/Snap-sykrashtava-10%25-ot-globalnata-si-rabotna-sila
https://www.iskra.bg/sthe-se-izdavat-li-po-barzo-vizi-na-turski-grazhdani/
https://dnesplus.bg/bulgaria/plevneliev-ministri-polititsi-i-edar-biznes-na-osnovavaneto-na-klub-na-bivsh-deputat-ot-pp-db_1147329
https://profit.bg/investitsii-abv/whop-pazarat-za-300-mln-dolara-kadeto-gen-z-targuva-sas-znaniya-i-umeniya/
https://www.chernomore.bg/a/10-bulgaria/262796-vizhte-kakvo-reshi-ms-dnes-s-blizo-35-000-dushi-e-namalyalo-naselenieto-na-balgariya-samo-za-godina
https://www.bulnews.bg/article/459071


За поне 15 000 по-малко студенти догодина настояват в своя позиция от Асоциацията на индустриалния капитал в
България (АИКБ). Според тях свободните места по държавна поръчка трябва да са около 27 000, като следва да
има увеличение при инженерно-техническите специалности, от които икономиката ни изпитва огромна
нужда.Оттам припомнят, че за учебната 2023/24 държавният-план прием в университетите бе ... 

Картата на заплатите на ИПИ дава различен поглед към икономиката на странатаНай-високата средна заплата в
България е в община Челопеч – близо 3400 лева, следвана от община Козлодуй - 2 949 лева, а на трето място е
община Кнежа с 2 813 лева. Това показва ĸapтaта нa зaплaщaнeтo пo oбщини пpeз 2022 година нa Инcтитyтa зa
пaзapнa иĸoнoмиĸa.Първите три места се заемат от общини, в които са позициониран... 

Кандидатстването и комуникацията с бенефициерите ще се извършва само през СЕУ, напомнят от ДФЗ От 8
февруари 2024 г. се отваря прием по интервенциите в сектор "Пчеларство" за 2024 г. със Заповед № 03-РД/437 от
30.01.2024 г. на изпълнителния директор на Държавен фонд "Земеделие" (ДФЗ). Приемът ще продължи до 22
февруари 2024 г. Съгласно Заповед на министъра на земеделието и храните, финансовият рес... 

Данни от Института за пазарна икономика (ИПИ) сочат, че през 2022 година най-високата средна брутна месечна
заплата на наетите хора в България е била в община Чирпан и се равнява на 3398 лв. Тази община водеше в тази
класация и през 2021 година – със средна брутна месечна заплата от 2930 лв. На второ място се нарежда община
Козлодуй – с 2949 лв., а на трето – община Кнежа – с 2813 лв., което е изн... 

Организацията за икономическо сътрудничество и развитие (ОИСР) публикува актуализиран списък – класация на
страните според риска, като Черна гора се е издигнала от седма в шеста категория, предаде за БТА черногорската
агенция МИНА. "По-доброто класиране по скалата на ОИСР отразява подобряване на цялостно възприемане на
риска на дадена страна, като се вземат предвид икономическите показатели, оценк... 

Вече четири години и половина Forbes е в България с нов издател, голям и амбициозен екип и ясно въздействие
върху бизнес и предприемаческата екосистема. Затова и вътрешно ние не се самоопределяме просто като
"медия". Ние вярваме, че сме нещо повече – общност от съмишленици, които искат бизнес средата у нас да става
все по-свободна. Начините тази общност да си взаимодейства са много. Бизнес партньо... 
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Броят на младежите, които нито работят, нито учат, е спаднал с близо 40 хил. и те вече са 120 200 души. 44 хил. пък
са активираните безработни. Това отчете социалната министърка Иванка Шалапатова по време на блиц
въпросите в ресорната парламентарна комисия. Тя обясни, че са направени 93 трудови борси и е имало 462 дни
на работодателите. В лицето на Агенцията по заетостта имаме много добра мобилиз... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

От Асоциацията за защита на потребителите алармират, че проектозаконът за личния фалит не помага на
длъжника, а точно обратното - пречи му повече. От друга страна, според министъра на финансите Асен Василев,
заради забавянето на този проектозакон, България не може да получи втория транш по Плана за възстановяване
и устойчивост. "Той трябва да работи за длъжника, а не против него. Този закон защита... 

/КРОСС/ Вчера Йорданка Чобанова беше назначена за новия ръководител на Представителството на
Европейската комисия в България. На тази позиция тя ще изпълнява функциите на официален представител на
Европейската комисия в България под политическото ръководство на председателя Урсула фон дер Лайен.
Датата, от която нейното назначение ще влезе в сила, ще бъде определена на по-късен етап. Йорданка Чоба... 

"Българските консулски служби в Турция работят не само за сигурността на България, но и за сигурността на целия
Европейски съюз. Турските туристи са изключително важни за българския пазар и ние ще работим, за да облекчим
процеса по получаване на визи, но това не трябва да става в ущърб на сигурността и шенгенските разпоредби",
каза министърът на туризма по време на международното изложение EMITT, ... 

Желязко Радуков, експерт от Министерство на външните работи, ще замести Ангел Ангелов на поста извънреден и
пълномощен посланик на България в Северна Македония. WINBET – 3 начални бонуса + 3 подаръка за Спорт,
Казино и Live Казино! (18+) Предложението за назначаването на новия посланик в Скопие към президента е на
вицепремиера и министър на външните работи Мария Габриел. Мандатът на посланик Ангел... 

Няма да има перки в морето през следващите 10 години, заявявам го най-отговорно Надявам се управляващите
да издържат, за общо добро е Винаги е много приятно да се разговаря с Любен Дилов-син. Темите са безброй –
той е телевизионен и киносценарист, писател-сатирик, медиен предприемач, политик и народен представител.
Днес си говорим за политика, ветрогенератори в морето и новата му книга "Български ... 
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Ден преди поредното заседание на Столичния общински съвет за избор на председател, ситуацията изглежда е
по-близо до евентуални предсрочни избори, отколкото до решаване на кризата в местната власт на София. Вече
три месеца след изборите, местният парламент на най-голямата община в България бездейства, защото не може
да формира мнозинство, което да избере председател. Така сбирка след сбирка, вече... 

Страшно става, когато ДПС започне да си сменя лидерите. Всички помним 2013 г., когато създателят на партията
Ахмед Доган обяви оттеглянето си. Тогава, насред партиен конгрес на движението, млад мъж насочи газов
пистолет към главата му. Също толкова драматично беше 2 години по-късно – наследникът на Доган Лютви Местан
забягна в турското посолство в София след разрив с вожда. Последва тежък разкол, ... 

Бронетранспортьорите, предназначени за Киев, все още са в БългарияМинистерският съвет одобри участието на
България в "Зелена програма за промишлено възстановяване на Украйна" на Организацията на ООН за
промишлено развитие (ЮНИДО), съобщиха от пресслужбата на кабинета. Програмата стартира през тази година,
като амбициите на ЮНИДО са да мобилизира най-малко 200 млн. евро за нейната реализация. Бълга... 

Министерството на правосъдието изработва изцяло нов Закон за съдебната власт, каза д-р Тони ДимовНа
България ѝ е необходим закон за лобизма, заяви д-р Тони Димов, председател на Центъра за оценка на
въздействието на законодателството, в предаването "Светът е бизнес" на Bloomberg TV Bulgaria. "Твърдо съм
убеден, че на България ѝ е необходим закон за лобизма по две причини. Първо, защото през послед... 

Правилата са за граждани и фирми в целия ЕСЕвропейският парламент прие окончателни нови правила, чрез
които ще се гарантира, че преведените средства пристигат незабавно в банковите сметки на граждани и фирми в
целия ЕС. Банките и другите доставчици на платежни услуги ще трябва да гарантират, че кредитните преводи са
достъпни и обработени незабавно. Кредитните преводи ще се извършват незабавно, не... 

Страната ни ще участва в "Зелена програма за промишлено възстановяване на Украйна", реши Министерският
съветБронетранспортьорите, предназначени за Украйна, все още са в България. Това стана известно от думите на
началника на отбраната Емил Ефтимов, цитиран от БТА. Той и министърът на отбраната са на изслушване в
парламентарната комисия по отбрана. В края на миналата година парламентът реши, отхвър... 
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